
ZÁPISNICA 

Z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 20.04.2015 
v Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa pripojenej prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa pripojenej prezenčnej listiny 

Program : 

1. Zahájenie 

2. Voľba hlavného kontrolóra obce na obdobie 2015 – 2021 

3. Určenie priorít k financovaniu z fondov EÚ a štátu 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta Obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných zúčastnených občanov. Prečítal návrh programu podľa rozposlanej 
pozvánky a k tomuto programu nemal nikto z prítomných poslancov pripomienky. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková. 

K bodu 2/ 

Starosta pred prítomnými otvoril jedinú obálku s kandidatúrou na post hlavného kontrolóra 
obce. Oboznámil prítomných s obsahom obálky /priložená k zápisnici/ a menom kandidáta – 
Ing. Daniela Klepáča. Nakoľko bol iba jeden kandidát – hlasovalo sa za zvolenie hlavného 
kontrolóra obce. Zvolený bol jednohlasne Ing. Daniel Klepáč. 

K bodu 3/ 

Starosta oboznámil prítomných so súpisom majetku obce, na ktorý existuje list vlastníctva: 

- Sociálna budova v objekte bývalého družstva, pozemok pod budovou – iný majiteľ 

- Materská škola – budova vo vlastníctve obce, pozemok pod budovou patrí cirkvi 

- Zvonica – kultúrna pamiatka na cintoríne, možnosť pýtať peniaze na rekonštrukciu do 
15.01.2016 



- Požiarna zbrojnica – budova majetkom obce, pozemok pod budovou má 24 
vlastníkov/nevysporiadané/ 

- Budova Obecného úradu – budova patrí obci, pozemok nevysporiadaný/147 majit./ 

- Miestne komunikácie – majetkovo vysporiadané/okrem štátnej cesty od obchodu po 
hlavnú cestu v intraviláne/, horná – nová ulica – čiastočne nevysporiadaná 

- Prevádzková budova a riadiaca veže na strelnici – pozemok nevysporiadaný/ nie je 
možnosť odkúpenia od Urbáru, starosta zisťoval možnosť zobratia do dlhodobého 
nájmu 

- Vyhliadková veža – pozemok vysporiadaný 

- Geotermálny vrt – pozemok nevysporiadaný 

Pripomienky k bodu 3/ 

- Ing. Klepáč – akákoľvek dohoda s majiteľmi pozemkov ohľadne strelnice je 
v nedohľadne 

- Starosta – snažil sa na zasadnutí Valného zhromaždenia Urbáru podať návrh o nájme 

- Ing. Hajkovský – bez ohľadu na majetkové pomery bude nutné sa o budovy starať 

- Starosta – bazálna oprava strechy firmou, ktorá vyhrala vo VK v hodnote do 1000 € so 
zárukou nezatekania, stávajúci stav okolia je neuspokojivý – neporiadok, urbár 
prisľúbil pomoc pri likvidácii starých pneumatík 

- Starosta – veľa občanov žijúcich v Pavčinej Lehote nie je prihlásených k trvalému 
pobytu, obec na nich nedostáva podielové dane/momentálne ide o čiastku rovnajúcu 
sa výške celoročnej  úhrady za verejné osvetlenie/ 

- Mgr. Kureková – požiadavka na vypracovanie zoznamu týchto osôb a ich následné 
oslovenie o zmene trv. Bydliska 

- Mgr. Kureková – návrh na zapracovanie spojovacej uličky od MŠ po dom Ing. Maroša 
Kupča do projektu na rekonštrukciu chodníkov a ciest 

- Starosta odpoveď / s podporou ostatných poslancov/ - ulička bude na programe až, 
keď sa bude celoplošne riešiť nový asfaltový koberec na všetkých komunikáciách 

- Poslanci - požiadali starostu, aby dal vypracovať projektovú dokumentáciu na 
rekonštrukciu chodníkov s prihliadnutím na individuálny prístup súkromných 
majiteľov stávajúcich domov a už urobených súkromných vjazdov do RD 

- Mgr. Kureková – návrh na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, predložila aj 
vypracovaný projekt prestavby od Ing. V. Kupča realizovaný v dvoch fázach – najskôr 
prestavba prízemia a ďalej rekonštrukcia podkrovia. Na rekonštrukciu prízemia 
predložila aj neoficiálny návrh finančného rozpočtu v hodnote približne 12 000 €, 
podala aj návrh na to, že sa s rekonštrukciou prízemia po verejnom  vyhlásení na 
dodávateľa stavby by sa mohla začať hneď.  



- Starosta – pripomienka, že nie je vysporiadaný pozemok/ zrejme bude problém pri 
podaní výzvy/, v PZ je uskladnený majetok obce – poľná kuchyňa, hasičská výzbroj, 
archív, náradie....., nutnosť toto niekde uskladniť 

- P. Benická – apelovala na nutnosť mať takýto priestor ako je stávajúci stav PZ 
k dispozícii, je problém majetok obce dôstojne uskladniť v iných priestoroch 

- Ing. Hajkovský, Mgr. Kureková – možnosť prístavby prístrešku za Osvetovou besedou, 
nakoľko tento pozemok je vysporiadaný 

- P. Benická – proti stavbe prístreškov, o ktoré bude nutné sa v budúcnosti starať 

- Starosta – reagoval na sústavný neporiadok v Osvetovej besede, spôsobený členmi 
Stolno-tenisové klubu 

- Mgr. Kureková – upozorňovala, že sa v priestoroch opakovane upratuje, z vlastných 
prostriedkov sa steny striekajú proti plesni, upratujú sa toalety, je pochopiteľné že pri 
počte 12 – 15 hráčov 3x do týždňa v počte 4 hodín na jednu tréningovú jednotku 
alebo zápas sa prirodzene vytvorí prach. Pred každým zápasom sa upratuje. 

- Ing. Hajkovský – vyslovenie priorít na podanie výziev – 1. Chodníky na hlavnej ceste, 
2. MŠ /musí sa vysporiadať pozemok/, 3. Požiarna zbrojnica – obnovený priestor na 
dedine chýba a je potrebný, 4. Sociálna budova, 5. cesta Pavčina Lehota – Bodice 

 K bodu 4/ 

- Starosta – návrh na dovoz frézovaného materiálu / má možnosť odobrať zadarmo, 
iba za cenu prepravy/ 

- Mgr. Kureková poukázala na výšku zaplatených faktúr v roku 2014 v hodnote 15388 € 
na dovoz a manipuláciu s frézovaným mat. 

- Starosta – oboznámil prítomných, kde všade sa fréz. mat. použil 

- Poslanci – vyjadrili sa, že ide o dosť vysokú sumu, a dohodli sa, že tento rok sa 
dovezie fréz. mat./ak bude možnosť/ do hodnoty 5000 € a uskladní sa v priestoroch 
strediska Žiarce. 

- Starosta – upovedomil, že pribiehajú práce na čiastočnom odkopaní a práca na  
izolácii budovy MŠ v priestoroch Fitnes 

- Starosta – reakcia na ponuku výroby máp pomoc moderných technológií – DRONOV- 
poslanci zamietli 

- Deň matiek sa uskutoční 10.05.2015 v priestoroch Osvetovej besedy, za prípravu sú 
zodpovední zamestnanci MŠ 

- Starosta – požiadal Mgr. Kurekovú o umiestnenie grafických údajov z Doplnku č.3 
o ÚP obce 

- Mgr. Tomáňová – upozornila na problémy so psom p. Puka a žiada o pomoc pri 
riešení 



- Mgr. Tomáňová predniesla požiadavku od starších občanov na časté používanie 
skratiek v Obecnom hlásniku a ktorým nerozumejú 

- Mgr. Hajkovský – upozornenie na nočný brechot  psa v dome p. Mária Klepáča           
a nutnosť riešenia tohto problému, nakoľko sa množia sťažnosti 

 

V Pavčinej Lehote dňa 20.04.2015 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková    ....................................................... 

        ....................................................... 

      Miroslav Ščasný  -  starosta obce Pavčina Lehota 

 


